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ZÁPIS ZE 118. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO HYBRIDNĚ DNE 17. 6. 2024 

 

Přítomni  

Senátoři: Monika Černá, Filip Grygar, Kateřina Keplová, Martin Lacina, Jindra Lavrenčíková, 

Marta Pató, Vítězslav Prchal, Jan Rokyta, Zdenka Šándorová, Lada Viková 

Online připojeni: Matej Cibik, Jindřich Fišer 

 

Omluveni: Kryštof Barták, Hana Stoklasová 

 

Hosté: děkan Kubeš, proděkan Hanulík, tajemnice FF V. Kovářová, L. Valentinová 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Projednání návrhu změny garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního 

programu Filosofie 

4. Projednání žádosti o akreditaci magisterského studijního programu Religionistika  

5. Projednání dodatku č. 1/24 ke Směrnici č. 3/2023 Pravidla pro přijímací řízení a podmínky 

pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech pro akademický rok 2024/2025 

6. Výroční zpráva o činnosti Filozofické fakulty za rok 2023 

7. Výroční zpráva o hospodaření Filozofické fakulty za rok 2023 

8. Projednání rozpočtu Fakulty filozofické na rok 2024 

9. Zpráva o činnosti AS FF za minulý rok 

10. Různé 

 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno   12   zvolených senátorů.  

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně senátu Jindra Lavrenčíková zahájila ve 14:40 zasedání senátu, přivítala 

přítomné senátorky, senátory a hosty.  

Senátor Filip Grygar byl požádán, aby se ujal role skrutátora. 

Hlasování:  11 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal F. Grygar. 

 

2. Schválení programu jednání 

Senát byl seznámen s programem jednání a požádán o případné návrhy k úpravě nebo 

doplnění. Materiály k projednání byly senátorům zaslány v řádném termínu před zasedáním. 

Předsedkyně senátu požádala o změnu v programu, a to o výměnu pořadí bodů 3 a 4. 

Bez připomínek. 
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Hlasování:  12 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

14:45 J. Fišer odchod 

 

3. Projednání žádosti o akreditaci magisterského studijního programu Religionistika  

 

Žádost předkládá děkan – na katedře je v současnosti pouze bakalářské studium religionistiky. 

Předložená žádost zatím nesplňuje podmínku – garant programu není docentem. Tato 

podmínka bude splněna na podzim t.r., kdy dr. Rokyta bude habilitován na Husitské teologické 

fakultě UK. 

S podrobnostmi předkládaného NMgr. studijním programu seznámila senátory dr. 

Valentinová. 

V diskusi pouze dotaz na harmonogram schvalování. Vysvětleno. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal předloženou žádost o akreditaci 

magisterského studijního programu Religionistika. 

Hlasování:          11 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

4. Projednání návrhu změny garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního 

programu Filosofie 

 

Děkan Kubeš vysvětlil důvody změny – stávající garant bakalářského studijního programu doc. 
Mgr. Tomáš Hejduk, Ph.D. se od června 2024 stává garantem doktorského studijního 
programu. Vzhledem k tomu, že metodika NAÚ neumožňuje garantovat souběžně bakalářský 
a doktorský studijní program, navrhujeme změnu garanta bakalářského studijního programu. 
 
Novým garantem bude doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., který rovněž garantuje magisterský 
studijní program, což je slučitelné s metodikou NAÚ. 
 
Rada studijních programů FF byla o návrhu změny informována 21. května 2024. 
 
Bez připomínek. 
 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal návrh žádosti o změnu garanta 

akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu Filosofie. 

 
Hlasování: 10 PRO 0 PROTI 1 ZDRŽEL SE 
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5. Projednání dodatku č. 1/24 ke Směrnici č. 3/2023 Pravidla pro přijímací řízení a 

podmínky pro přijetí ke studiu v doktorských studijních programech pro akademický 

rok 2024/2025 

Po přijímacím řízení na doktorský SP Philosophy nenastoupí žádný student. Přidávají se 

z toho důvodu dva termíny pro podání přihlášky do 31. 7. 2024 a do 30. 9. 2024. Termíny 

přijímacího řízení budou v srpnu a říjnu 2024. 

Bez připomínek. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal Dodatek č. 1/24 ke Směrnici č. 

3/2023 Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v doktorských 

studijních programech pro akademický rok 2024/2025. 

Hlasování:   11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE  

 

6.Výroční zpráva o činnosti Filozofické fakulty za rok 2023 

Senátorům byla zpráva o činnosti zaslána k prostudování spolu s ostatními materiály před 

dnešním jednáním.  Děkanem podrobně představena byla dnes na shromáždění Akademické 

obce FF UPCE. 

Bez připomínek. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schvaluje Výroční zprávu o 

činnosti Fakulty filozofické za rok 2023. 

Hlasování:   11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

7. Výroční zpráva o hospodaření Filozofické fakulty za rok 2023 

Senátorům byla zpráva o hospodaření zaslána k prostudování před dnešním jednáním. 

Zprávu o hospodaření představila na zasedání Akademické obce FF UPCE tajemnice fakulty 

Ing. Kovářová. 

Bez připomínek a dotazů. 

Senátor Grygar poděkoval za přehledné a transparentní zpracování zprávy. 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schvaluje Výroční zprávu o 

hospodaření FF za rok 2023. 

Hlasování:  11 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

8. Projednání rozpočtu Fakulty filozofické na rok 2024 

S návrhem rozpočtu senátory seznámila tajemnice fakulty. Podrobně okomentovala jednotlivé 

body. 
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Rozpočet Fakulty filozofické na rok 2024 se sestavuje v souladu se zákonem č. 111/1998 Sb., 

o vysokých školách jako součást rozpočtu Univerzity Pardubice. Rozpočet Fakulty filozofické 

definuje dotační prostředky a ostatní finanční zdroje, se kterými je fakulta oprávněna 

disponovat. 

V roce 2024 bude fakulta hospodařit s částkou 158 992 tis. Kč, z toho 152 991 tis. Kč připadá 

na neinvestiční akce a 6 001 tis. Kč připadá na investiční akce. Celkově došlo v neinvestičních 

prostředcích k nárůstu o 5,34 % oproti plánovanému rozpočtu roku 2023. Tento nárůst vznikl 

ve třech hlavních položkách rozpočtu fakulty (příspěvek, DKRVO, granty a projekty), přičemž 

největší nárůst sledujeme právě v položce Granty a projekty, který souvisí se začínajícími 

projekty OP JAK. 

Rozpočet fakulty je sestaven jako vyrovnaný. Investiční a neinvestiční prostředky jsou 

rozpočtovány odděleně. 

Senátor Cíbik měl dotaz k deficitu 7 mil. 

Zodpověděl a vysvětlil děkan – úsporná opatření nabíhají postupně, deficit v r. 2025 bude 

nižší. 

 

15:20 příchod Jindřich Fišer 

 

Usnesení 

Akademický senát projednal a schválil rozpočet Fakulty filozofické UPCE na rok 2024. 

Hlasování:  12 PRO  0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

Děkan Kubeš poděkoval za projednání a schválení předložených zpráv a rozpočtu. Poděkoval 

také za práci celého senátu.  

 

9. Zpráva o činnosti AS FF za minulý rok 

Zpráva o činnosti akademického senátu byla přednesena dnes na zasedání akademické obce. 

Bez připomínek. 

Usnesení 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal a schválil zprávu o činnosti 

Akademického senátu FF UPCE za kalendářní rok 2023.   

Hlasování:  12 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

 

11. Různé 

Předsedkyně senátu informovala senátory, že v záři bude nutné vyhlásit doplňovací volby do 

studentské komory AS FF. Na začátku září proběhne distanční zasedání senátu k volbám. 

 

Akademický senát Fakulty filozofické Univerzity Pardubice projednal per rollam výzvu 

hnutí Hodina pravdy s názvem Kolaps systému a vyjadřuje jí podporu v předloženém znění. 
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Dostupné zde Prohlášení AS FF | Univerzita Pardubice (upce.cz) 

 

Předsedkyně senátu obdržela připomínku k bodu 4 z minulého zápisu. Bude doplněno. 

 

Diskuse nebyla. 

 

Jindra Lavrenčíková poděkovala všem za účast a diskusi a v 16:05 hodin zasedání ukončila. 

 

Jindra Lavrenčíková v.r. 

předsedkyně AS FF UPCE 

 

V Pardubicích 17. 6. 2024 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://ff.upce.cz/ff/fakulta/organy/akad-senat/prohlasenias.html

